
Одбор тражи састанак са градоначелником о платанима у Булевару 
четвртак, 18 фебруар 2010 17:39

БЕОГРАД – Одбор Скупштине Србије за заштиту животне средине затражио је данас
хитан састанак са градоначелником Београда Драганом Ђиласом и надлежним градским
службама о проблему дрвореда у Булевару краља Александра, као и да се до тада
обустави сеча платана.

  

Председник Одбора Чедомир Јовановић рекао је да одржавање састанка зависи од
градоначелника и надлежних градских служби. Додао је да Одбор за заштиту животне
средине тражи увид у комплетну документацију реконструкције Булевара краља
Александра.

  

Јовановић је рекао да би требало да буде објављен план урбанистичког решења за тај
булевар, као и студија о стању стабала.

  

На седници Одбора учестовали су представници Министарства за заштиту животне
средине и просторног планирања, Завода за заштиту природе и градског Зеленила,
затим стручњаци и представници грађана који се противе сечи стабала у Булевару
краља Александра, међу којима и Јован Ћирилов и Борка Павићевић.

  

(Бета)
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